
Zápis č. 3 ze zasedání školské rady, 
dle zákona č. 561/2004 Sb., dne 3. 11. 2022 

 
V souladu s § 167 zák. č. 561/2004 Sb., svolala na den 3. 11. 2022 předsedkyně rady 
Mgr. Pavla Dobrovolná třetí zasedání školské rady. 
 
Rada je tříčlenná, dle rozhodnutí zřizovatele školy – MČ Praha 8. Schůzky se zúčastnili 
všichni ze zvolených a jmenovaných členů školské rady ZŠ a MŠ Ústavní. 

Členy jsou: 
p. Mgr. Pavla Dobrovolná                                      zvolená jako zástupce pedagogů ZŠ 
p. Mgr. Jana Malá                                                zvolená jako zástupce rodičů 
p. Mgr. Michal Janovský                   jmenovaný zřizovatelem MČ Praha 8 
 
 

Rada projednala následující body: 

1) Rada chválila výroční zprávu za rok 2021-22 per rollam 
2) Rada byla informována o počtu přijatých žáků o 1. ročníků a počtu přijatých 

ukrajinských žáků. 
3) Rada byla informována o změnách v pedagogickém sboru. Byly přijaty tři nové 

paní učitelky a dva pedagogové momentálně odchází. 
4) Zástupce rodičů požádal, zda by bylo možné, aby se seznamy pomůcek 

budoucích 6. ročníků posílaly předem - na konci předešlého školního roku. Pro 
některé rodiče je to velký finanční nápor. 

5) Rada byla informována o změnách a plánech týkající se školní jídelny: 
a) bližžší spolupráce s výživovým specialistou 
b) změny ve skladbě jídleníčku - některé změny již probíhají, chystá se 

průzkum oblíbených jídel pro plánování případných změn 
6) Rada projednala plánovanou digitalizaci školy: 

a) možné čerpání grantů Jan Amos Komenský - příští rok, v letošním roce 
ještě granty od zřizovatele, a pod. 

b) vedení školy je v jednání o zavedení wifi do školy - zatím přenosné 
c) vedení školy je v jednání o výběru 30 tabletů - povede se snad do konce 

kalendářního roku 
7) Rada vznesla dotaz na vydání školního časopisu Ústavník - připravuje se nové 

číslo pod vedením pí.uč. Bartákové  a Hanzlovičové 
8) Rada vznesla dotaz, jak škola plánuje realizovat avizovaný Well being v rámci 

Vize 2030+. Škola zatím o tomto nejednala, řeší akutnější problémy. Nicméně 
to bude nutné zohlednit v revizi ŠVP. 

9) Rada vzala na vědomí, že se škola na jaře 2023 začne připravovat na revizi ŠVP 
i konkrétní změny v učebním plánů při výuce informatiky 



10)  Rada projednala poměrně kritickou situaci, která nastala nutností přijmout 
zvýšený počet ukrajinských žáků: 

a) žáci se sdružují mezi sebou a nemají potřebu se včlenit  do stávajících 
kolektivů - velký problém 

b) zvýšený nápor administrativy 
c) snížení kvality výuky pro celé třídní kolektivy  

11) Rada projednala získání certifikátů Rodiče vítáni - hlavní propagátor projektu, 
pí. uč. Kalaidzidu odchází, zatím je projekt odsunut, situace se bude řešit  

12) Vedení školy informovalo radu o připravovaných nových webových stránkách 

 

 

V Praze dne 3.11.2022 

 

 

Mgr.Pavla Dobrovolná  v.r. 

předsedkyně školní rady 


